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PAST PRESENT FUTURE





Chinatown Today 今日的唐人街
● 2.2 acres of open space per 1,000 people vs. 7.9 acres for the city 

每千人擁有 2.2 英畝開放空間，而全市平均千人擁有 7.9 英畝開放空間

● 3% green space vs. 23% citywide 唐人街仅有3% 的綠地率，而全市平

均 23% 的綠地率

● Hottest neighborhood in Boston 波士頓夏天最炎热的街區

● Only 10% under tree canopy 只有10%的面积有树木荫蔽



PROJECT GOALS 項目目標

● Rectify inequitable lack of green and open spaces in Chinatown 
改善唐人街綠地和開放空間分配不均的問題

● Mitigate urban heat island effect with increased porous and green surface coverage 
通過提高路面的滲透率與綠化覆蓋率，減輕城市熱島效應

● Address impacts of highway development and urban renewal on health and air quality 
解決高速公路開發和城市更新對居民健康及街區空氣品質的影響

● Support the vibrant business community in Chinatown 
支持唐人街充滿活力的商業社群

● Reduce isolation and increase community cohesion by activating shared space 
通過活化共享空間，減弱居民的孤獨感，增強社區凝聚力

● Provide a platform for arts and culture programming 
提供藝術與文化活動的平臺

● Foster a sense of belonging and care for Chinatown 
培養對唐人街的歸屬感及共創街區的意識



Key principles informing the work include:
工作指導原則：

●Design through community engagement and design equitably
通過社區參與和公平設計的理唸進行設计

●Design with the utmost respect for history and focus on the 
future
設計時最大限度地尊重曆史並着眼於未来

●Address community needs through design
透過設計滿足社區的需求

●Promote arts and culture and a sense of place and community
促進藝術和文化以及地方和社區歸屬感

●Prioritize green and open spaces and green infrastructure to 
improve climate resilience and promote health
優先考慮綠色開放空間和綠色基礎設施，以提高氣候適應能力並促
進居民健康

●Improve and create an attractive public realm
改善並創造一個有吸引力的公共領域

●Address parking and traffic flow concerns
解決停車和交通流量問題

●Design in a maintenance-conscious manner
●以考慮維護的方式進行設計



Harrison Avenue widened in 1892, courtesy of Historic New England
哈里森大道於 1892 年拓寬，由新英格蘭歷史協會提供

Respect the History: the Heart of Chinatown
尊重歷史：唐人街的中心



View of Phillips Square from the 
Sasaki Office
從我們的辦公室眺望菲利普廣場



IMAGINE THE FUTURE “NORTHERN GATEWAY”
暢想唐人街北部門戶的未來
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